
                                                                                                                          

                                        
 

 
 
 
Verslag besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 19 februari 2019, de 
Beijerd, 16.00 uur 
 
 
Afwezig: Jack 
 
Agenda + bijlagen (brief wijkraden aan D. Quaars en gesprek met KHN): 

 

1) Mededelingen bestuur: 

2) Gesprek met Greetje Bos, hiervan is een korte samenvatting rondgestuurd, algemeen 

wethouder die tot nu toe meer boven de partijen staat. 

3) Gesprek met PvdA, Inés den Ouden de woordvoerster is helaas kort na ons gesprek 

opgestapt (maar ze deelde ons mede dat dit niet aan ons lag!) We zijn in gesprek met de 

PvdA over haar opvolging. 

4) Gesprek met Johan de Vos (KHN)(zie bijlage), naar onze mening een soortement “lobby-

gesprek”, we hebben niet de indruk dat KHN ons veel kan bieden. We blijven bij ons 

standpunt als in de brief aan D. Quaars 

5) Gesprek met VVD: veel bekende standpunten en na enige gepraat heen- en weer werden 

eindelijk de juist vragen gesteld. Wij hebben last van HBO intro en wensen dat niet (zo) terug 

en zijn niet betrokken bij het Clubcultuur-gebeuren.  

6) Bijeenkomst over grote evenementen Chasseveld, goede bijeenkomst, er is veel gebeurd bij 

de organisatoren, dissonant is de Stichting Chasseveld. 

7) LCB in de raad, Samenwerking met logistieke partners (zie 

https://logisticscommunitybrabant.nl/) . Uitleg aan de Raad wat dit gaat betekenen voor 

Breda (een leefbare stad). Kwam er niet helemaal uit, maar zijn net begonnen.  

8) Thema bijeenkomst JF Kennedylaan en andere VVE’s, Tonny geeft aan dat het thema wat 

meer “down to earth” gaat: Luchtverontreiniging zegt de meeste bewoners niet veel. 

Bijeenkomst gaat naar april, niet vlak voor de verkiezingen.  

9) Brief aan D. Quaars, namens 6 betrokken instanties, terugname luidruchtige dagen, 

afgesproken is nog geen tam-tam in de krant te maken, wethouder heeft snel gereageerd, 

we hebben aandacht. 

10) Gesprek fietsersbond, voortgang Valkenberg, (vooringenomen?) mening Gem Breda, het 

gesprek heeft er toe geleid dat we het eens zijn over een aanpak in het Valkenberg, dat er 

nog veel gepraat moet worden met de fietsersbond (zij zijn zich van de fietsers geen kwaad 
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bewust). Tijdens een gesprek met de mobiliteits-man van de Gemeente bleek al ras dat deze 

geen voorstander is van maatregelen daar. Vooringenomen? Wij gaan door met ons plan om 

in het Bredaas Beraad te komen. Overigens: op onze brief van 9 september aan Paul Depla is, 

na 3 x rappeleren, nog steeds geen antwoord. Als het er niet is op 9 maar, ga ik los…. (Piet) 

11) Voortgang website de beheerder heeft nog een aantal vragen aan ons, oa of we met de foto 

op de site willen. Hier is ontkennend op geantwoord. Ook zullen we gebruik gaan maken van 

een nieuw mailadres, zonder dat het oude direct verdwenen is. De site zal ook aangevuld 

moeten worden met diverse teksten ed. Voorstel om dit in het DB eens te bespreken en te 

zien hoe snel we een en ander op de rit kunnen krijgen. 

12) Voortgang themabijeenkomsten, Hier is enige discussie over: maar het is toch echt de 

bedoeling om de informele sfeer van de oude “openbare vergaderingen” terug te krijgen. 

Costa, Tonny, Nell en Egbert gaan hier naar kijken. Themavergaderingen en “In gesprek met 

de wijkraad” kunnen hieraan een bijdrage leveren! 

13) Rondvraag, iemand last van straatverkopers? Er is wel last, maar dit zijn geen zaken 

waarvoor men 14-076 gaat bellen, de ergernis is wel groot. 

Piet Maanders 

 

Vergaderschema 2019 

 

Besloten of met gasten:  15 januari, 19 februari, 19 maart, 16 april, 21 mei, 18 juni, 16 

juli, 20 augustus, 17 september, 15 oktober, 19 november, 17 

december 

Themavergaderingen: nog te bepalen (zoals VvE’s JF Kennedylaan) 

In gesprek met de Wijkraad: nog te bepalen 


